
Melkhandel achter laagje verf 
Auteur: door Wim Schluter | zaterdag 22 september 2012 | 07:04 

Tekstgrootte  

 
De oorspronkelijke muurreclame. foto Stichting Stadsherstel 
 

En na de opknapbeurt. Het woord 'melkfabriek' is weg. foto Olger Koopman 
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KAMPEN - De Stichting Stadsherstel Kampen heeft bij  de gemeente aan de bel getrokken na het - deels - 
overschilderen van een muurreclame op de hoek van d e Schapensteeg en de Oudestraat. In het desbetreffe nde pand 
was, blijkens de muurschildering, ooit de 'Coöperat ieve Fabriek van Melkproducten De Delta' gevestigd.  

De muurreclame werd begin deze eeuw hersteld, sinds die tijd is het beheer van de 'fresco van de middenstand' in handen van 
de Stichting Stadsherstel.  
 
Een medewerker van die stichting ontdekte deze week dat een schilder bezig was om de uitdrukking 'melkhandel' in de daklijst, 
en een paar letters aan de zijkant van het pand over te schilderen. Gevraagd naar de gang van zaken toonde de dienstdoende 
schilder een gemeentelijke vergunning om de tekeningen op het pand deels over te schilderen.  
 
De Stichting Stadsherstel wil nu van de gemeente weten hoe dit misverstand heeft kunnen ontstaan. "Tot dusver gingen wij er 
van uit dat zoiets bij de gemeente wel bekend zou zijn, en in goede handen was", aldus Annie van 't Zand van Stadsherstel. 
Echt harde regels voor het behoud van de muurreclames zijn er niet bij bijvoorbeeld de verkoop van een pand. "Maar het wordt 
er misschien wel eens tijd voor", denkt Van 't Zand.  
 
Of haar stichting gaat aandringen op herstel van de overgeschilderde reclame is nog niet bekend. "We wachten eerst de reactie 
van de gemeente af, die heeft de vergunning verstrekt." Wat eventueel herstel zou kosten, is volgens Van 't Zand lastig aan te 
geven. "Deze muurschildering is van voor 2004, toen we het beheer van de schilderingen overnamen. Later hebben we nog wel 
een paar schilderingen laten opknappen maar die waren van grotere omvang, en qua oppervlakte niet te vergelijken met deze 
afbeelding."  
 
De gemeente laat weten voorlopig niet te willen reageren op de kwestie. "Het dossier ligt op het bureau van de desbetreffende 
ambtenaar", aldus gemeentewoordvoerder Robert van Vliet. "Die is er nog mee bezig, binnen een paar dagen denken we het 
antwoord klaar te hebben." Reageren op vragen van deze krant, wil de gemeente niet. "Het lijkt me niet de bedoeling om de 
antwoorden op vragen van Stadsherstel eerst via de krant te publiceren."  

 

 


